

Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 10-19-2018

1. 請老師和家長們幫忙提醒孩子不要動教室裡以及走廊上展示的東西！
2. 非常感謝1A家長Vicky Lo、4A家長Nini Tsai、KA & 1A家長Christa Lo願意輪流在今年度幫我們泡茶，歡迎大家可以送孩子到教室後就可以到辦公室喝杯熱茶、跟大家聊聊天。
3. 下星期五(10/26)CFL 1、CFL 2、CFL 3、KA、1A、2A學生將在第二堂上課的前十五分鐘舉辦萬聖節服裝遊行，路線為辦公室及其他高年級教室。我們也歡迎老師，其他年級學生及家長穿著萬聖節服裝一起來慶祝萬聖節。
4. 這星期五福利社將賣滷蛋和豆乾，每份一元。謝謝TA哥哥Franklin的媽媽 Sonia幫孩子們準備。

1. Parents and teachers: please remind the students not to handle anything in the classroom and the hallways.
2. Much appreciation to the parent of 1A, Vicky Lo, parent of 4A, Nini Tsai, and parent of KA and 1A, Christa Lo, for making tea for us. Parents are welcome to have social time after dropping off the students.
3. Next Friday (10/26) CFL 1, CFL 2, CFL 3, KA, 1A and 2A students will have Halloween costume parade during the first 15 minutes of 2nd period. They will visit the office and uppergrade classrooms. Teachers and all other students are welcome to dress in Halloween costumes to school.
4. This Friday Snack Shack will sell braised bean curd and eggs. Each order is \$1. Thanks to the parent of TA Franklin, Sonia, for making them for us.